
Distriktsbestyrelsesmøde den 15/8-2018  

 
 
 
Afbud: CB 
 
Deltagere: MW, Eva, Pia, Gitte, Joan , Stine, Jakob, CK, Mia, Louise, Morten, Michael, Bettina, 
Mette, Kasper 
 
312. Godkendelse af dagsorden og referat  
 
Præsentationsrunde af bestyrelsens medlemmer 
 
313. Meddelelser:  
Meddelelser fra ledelsen:  
 
God første skoledag – glade børn og lærere 
 
Morten orienterer om lærerdækning. 
 
Der har været sampasning på afd. Krogsbølle i sommerferien. 
 
 
Meddelelser fra elevrådet:  
 
Elevrådet er ikke konstitueret endnu. Derfor ingen repræsentant herfra. 
 
 
Meddelelser fra andre:  
 
Kasper fortæller at han er blevet interviewet i forhold til omstillingskataloget 
 
Louise beretter om en foreløbig aflysning af åben skole grundet byggeri, der ikke er klar til 
forventet tid. 
 
Gitte fortæller om indvielse af bålhytten i Sporvognen på tirsdag. 
 
Stine informerer om udeskoleforløbets afslutning den 4. oktober 2018. 
 
 
 
 
 
 
 
 



314: 
Konstituering af bestyrelse: 
 
Formand: Kasper 
Næstformand: Jakob 
 
Fordeling af forældrerepræsentanter på klasser  
 
0 AK Morten  
1 AK Mia 
2 AK Kasper 
3 AK Mia 
4 AK Jakob 
5 AK Mette 
6 AK Kasper 
7 AK Bettina 
8 AK Jakob  
8 BK Jakob 
9 ABK Mette 
0 AL Kasper 
1 AL Michael 
2 AL Eva 
3 AL Bettina 
4 AL Eva  
5 AL Michael 
6 AL Kasper 
 
Kasper udsender dokument/huskeliste, der tages udgangspunkt i ved forældremøder.  
 
Perioder:  
Repræsentanter for børnehusene sidder i 2 år 
Om repræsentanter for skoledelen sidder i 2 eller 4 år drøftes igen på næste 
Distriktsbestyrelsesmøde. 
 
315. Økonomi - orientering  
Morten orienterer. Udgiften til bygningsdriften er bemærkelsesværdig. Årsager kan findes i 
tidligere tiders manglende vedligehold. 
 
  
316. Budgethøringssvar.  
Budgettet er interessant særligt for os, vedr. omstillingskatalog for udmøntning af det økonomiske 
råderum 2019. Her er det især side 6-11, der rammer os.  
https://www.nordfynskommune.dk/Om-Kommunen/Generel-information/Budget-og-
regnskab/Budget-2019  
 
Morten forklarer, hvordan forslagene vil få indflydelse på Kystskolen som distrikt. 
Bestyrelsen diskuterer mulige konsekvenser ved forslagene i omstillingskataloget 



 Manglende overensstemmelse med tilflytningsstrategien 
Vi laver rigtig god skole. Det giver derfor rigtig god mening at bibeholde en 
overbygning. Vi modtager elever fra Sletten – hvis vi lukkes har eleverne fra Sletten 
ikke et kommunalt alternativ til Sletten. 
At pille ved skolestrukturen fordrer ikke tilflytning  
Udfordring at distriktet er så geografisk stort. 
Kystskolen har søgning ind både på Løkkemark men især på Krogsbølle. 
Det er vigtigt at vi bevarer overbygningen i distriktet for at sikre kvalitet og tryghed, 
faglige kompetencer samt lokale fritidsaktiviteter. Sker det ikke, vil det give mere 
bustid for de unge og mindre fritid. 
 
Fjerner man de tre mellemtrinsklasser fra Løkkemark, ser bestyrelsen at det vil være 
det samme at lukke afdelingen. 
 
Flyttes fyrtårnet kappes fødekæden til skoledelen og muligheden for at tiltrække 
børn fra Otterup-området. 
 
Bosætningen kvæles i distrikt Kystskolen, hvis omstillingskatalogets forslag vedtages. 
 
Forslag til høringssvar sendes rundt på tirsdag.  
 
Kommunikation udad til: Kasper opfordrer til sober debat. Vi kan melde ud, at vi er i 
gang med at udforme et høringssvar. 
 
Vi opfordrer ligeledes politikkerne til at undlade at komme med markante 
udmeldinger. 
 
Forældremøde efterspørges. Måske i samarbejde med lokalrådene i forhold til 
omstillingskataloget 

 
 
316. Kommende møder 11/9 kl 19-21.30 på afdeling Krogsbølle – kort efter evt. storforældremøde 
den 19/9 kl 19.00 
 
Inden næste møde er skoleårets mødedatoer klar. 
 
317. Eventuelt og kommende punkter 
 
 
Evt:  
Otterupløbet den 29. september – vi opfordrer til at vi som distrikt er repræsenteret. 
 
Krogsbølle flytter nissespillet på Krogsbølle så det fremadrettet vil være 2. årgang, der står for det. 
Det er det også på afdeling Løkkemark. Der vil være en periode hvor mere end én klasse laver 
nissespil. På den måde bliver ingen snydt for den oplevelse og ingen vil skulle lave nissespil 2 
gange. 
I år bliver det 2. og 4. klasse, der laver nissespil. 



Næste år bliver det 2. og 3. klasse. 
 
Skolekomedien flyttes af samme grund til en forårsfest i år for 5. og 6. klasse.  Fremadrettet vil det 
kun være 5. klasse, der har forårsfest som erstatning for tidligere tiders skolekomedie. 
 
 
Punkter til næste møde: 
Evaluering af førskolen 
Det skal besluttes, om repræsentanter for skoledelen sidder i 2 eller 4 år  
 
 
 
 
 
 
 
 


